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 2023ביולי  4  - הרובעסיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

 .  החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס  2023ביולי  4שלישי  ביום .א

קמי רובינזון, יוסי חזאי, לירז סופרין, אפי מלר, יעקב )ג'וקי(ניב, –יו"ר  נוכחים: .ב

 עמירם בריט והח"מ.

)ללא  )הודעות מוקדמות(, מירב רביבמאיר מוסאי  ,: שלמה פסי, אבנר הלחמינעדרו

 הודעה מוקדמת(

חבר מועצה אבי אלבז, קב"ט הרובע רפז, היו"ר ועדת ביקורת בני : כמו כן השתתפו

 דובי יודקין ומספר תושבים.

 

   להלן הנושאים שהועלו והסיכומים לגביהם:

  קמי רובינזון יו"ר
 מברך את הקהל

 ביקור במוזיאון מורשת

 האחרון.נערך ביום שישי 

הקמה וניהול ה, היוזמ על שמעון גואטהברצוני להביע הערכתי הרבה למחזיק תיק מופעים ומורשת 

 יישר כח! חוויה ומעוררת מרשים וחדשני ביותרמורשת. מוזיאון 

 לתושבים לבקר בו.בחום ממליץ 

 דיווח קב"ט הרובע –ביטחון 

 בפרצות בגדר .מעדכן על אירועי פריצות וגניבות ברובע וכן על הטיפול 

 

 יו"ר ועדת ביטחון ויו"ר ועדה לתוכנית רב שנתית ותקציבים –יוסי חזאי 

 מבקש להעביר חומר רלוונטי אליי עד סוף אוגוסט. - 2023/2024תכנית עבודה 

כדי שיהיה בסיס בהקדם חומר רלוונטי  יעבירו ועד ה י חברמבקש ש – פעילות קדנציהסיכום 

  .עם סיום קדנציית הוועד תופץלחוברת ש

 .אבנר הלחמישל  טיפולוהנושא טופל והועבר ל – קמי יו"ר

טחון והחירום ילהתייחסות מנהל אגף הבאותה  והעבירההוועדה אישרה התכנית  -יוסי חזאי 

 בעירייה.

 לגבי הסעיף התקציבי שבתכנית היו אי אלו הסכמות.

 .2023תה תכנית מוגדרת לשנת ילא הי –ועדת ביטחון 

 יש לי כמה הערות לתכנית  - נזון  יו"ריקמי רוב

ת המוצעת שיתווספו עובדים בהתאם לתכנית עבודה קיימת, נתן הערות לתכני –תקציב  .א

. תכנית העבודה המעודכנת תוגש עם התקציב הקיים שיועבר ע"י הוועד לתכנית הקיימת

 ועוד. , תחזוקת גדרותוגיית מדדיםסהערות נוספות . 2023לשנת 

 גזבר העירייה לא קיבלנו מענה. ליניב עמוסשלחנו מכתב   –יוסי חזאי 

 מסוימים שביקשנו לא התקבלו. נתונים

 מבקש דיווח. – 2022כספים שלא נוצלו בשנת 

 מבקש דיווח מסודר מתי נעשה וכמה. – 401



 

 .לימי טרקטורבדרישה הוצאתי מסמך בנדון  - הערכות לחודשי הקיץ

 תבצעהיא זו שמבקש שהעירייה  שמוליקשילווה את הפרויקט אך  קב"ט הרובע –מדובי ביקשתי 

 המשימה.את 

 ממליץ לתעד עבודה הזו. – יעקב )ג'וקי( ניב

 ברעות.זה  עד כה לא נעשה כלום בתחום – יואב שיטאי

. 106פניתי לכל גורמי העירייה והפנו אותי למוקד  עמודים ללא תאורה. – גדר הביטחוןתאורת 

 עמודים לא פועלים. 60מתוך  40 עדיין

 המשנה למנכ"ל.תקלה מעין זו חייבת לעבור דרך  - יו"ר קמי

 .401סייר ולדעתו זה טיפול של  הקב"טזו לא עבודת  – פרצות בגדר

ועדת יו"ר  – אבנר הלחמימבקש בנוהל דיווחים על אירועים שמתרחשים שיעבור דרך  – דיווחים

 תקשורת.

 , ממתינים.ביקשנו הצעות מחיר מהחברות –וחברה פרטית  מוקד אמוןפגישה עם 

 נותן הסבר. – אוטונומי –ית חדר בקרה רובוטי יאופצ

 

 יו"ר ועדת תשתיות –עמירם בריט 

 .עבודת הריצוףעל סף סיום  –רננים מרכז  .א

 הוצבו ספסלים חדשים לרווחת התושבים. – ספסלים .ב

 בהצלחה. פרויקטים תאורה ברעות הסתיימו 2 – תאורה .ג

 .1.8.23נדחה לתאריך  – ריבוד .ד

 

 יו"ר ועדת שפ"ע  –יעקב )ג'וקי ( ניב 

 ברובע.יש התלהבות מעבודה טובה שנעשתה  –גינון 

 , מעדכן סטטוס.בטיפול – קו מקורות

 רועים במכבים?ימדוע לא נערכים א - אבי אלבז

 מיו"ר קמי רובינזון.מקבל הסבר מנומק 

 יו"ר ועדת חינוך ונוער , מזכיר הועד –לירז סופרין 

סיימה את תפקידה. הזדמנות להודות לה על הובלת ביה"ס בשנים מו"ר ביה"ס מנהלת  – מו"רביה"ס 

 .והודעה יצאה לקהילת ביה"ס נבחר מחליף האחרונות,

 

לעיונכם.    

במשרדי הוועד. 20:00 עהבש או  4.9.23  בתאריך שניישיבה הבאה תתקיים ביום ה   

 מנהל הרובע-שלמה-עודד בן 

 הפרוטוקולושם ר

 

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 יו"ר וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעות

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע


